

A TECHNISCHE ANGABEN**A-1 Betroffene Flugzeuge**

AQUILA AT01 Alle Werknummern

A-2 Gegenstand

Flughandbuch FHB

A-3 Anlass

Auf Grund neuer Geräteoptionen (externe Starthilfe und ELT Pointer 3000) werden Ergänzungen im Flughandbuch in den Abschnitten 0,7,9 vorgenommen.

A-4 Information

Alle Seiten der Abschnitte 0,7,9 der Flughandbücher der betroffenen Werknummern werden gegen die entsprechenden Seiten im Anhang dieser Service Information ausgetauscht und auf der Seite 0-5 die Nachführung nach Eintrag des Datums durch den Durchführenden signiert.

B SONSTIGES

Dieser Service Information sind die Seiten der Abschnitte 0,7,9 des gültigen Flughandbuches (FHB) beigelegt.

A TECHNICAL DETAILS**A-1 Airplanes affected**

AQUILA AT01 All serial numbers

A-2 Subject

Pilot's Operating Handbook (POH)

A-3 Reason:

Due to new optional equipment (external power and ELT Pointer 3000) changes to the sections 0,7,9 of the handbook were performed.

A-4 Information

All pages of the sections 0,7,9 of the POH have to be exchanged and replaced by the corresponding pages which are attached to this Service Information.

Date and signature of the person responsible for the replacement have to be entered on page 0-5.

B OTHER INFORMATION

Attached to this Service Information you find all pages of the sections 0,7,9 of the approved Pilot's Operating Handbook (POH).

AQUILATechnische Entwicklungen GmbH
Flugplatz D-14959 Schoenhagen

Schoenhagen 20/10/2003

Alfred Schmiderer
Head of AirworthinessAQUILA GmbH, Flugplatz, D-14959 Schoenhagen, Germany
Tel.: ++49-(0) 33731-707-0, Fax.: ++49 (0) 33731-707-11
e-mail: info@aquila-aero.com